
Stephen Leacock and His Books 

by The Editors 

Stephen Leacock published during his lgetime a multitude of magazine stories and books. The following pages 
reproduce the dust jackets or covers of some of these books. Their design and style both evoke another era and 
present Leacock as he appeared to contemporary readers. All the illustrations are taken from copies in the Leacock 
Collection in the Department of Rare Books and Special Collections. 

De son vivant, Stephen Leacock a publit une foule de livres et de rtcits pour magazines. Les jaquettes et 
couvertures de certains de ces ouvrages sont reproduites auxpages suivantes. Leur style et leur conception e'voquent 
une autre $oque et prksentent Leacock tel qu'il apparaissait h ses lecteurs. Toutes les illustrations proviennent de 
la collection Leacock du de'partement des livres rares et collections spe'ciales. 
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New York: Dodd, Mead & Company 
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Toronto: The Macmillan Company of Canada Ltd. At St. Martin's House 
1932 



Stephen Leucock and His BOORS 

Garden City, New York: Doubleday, Dorm and Company, Inc. 
1934 
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STEPHEN LEACO CK 
London: John Lane, The Bodley Head 
Cheap Edition, 1930, Reprinted 1952 
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